
 KŠLA prašymas 

Lietuvos lankininkų federacijos tarybos 

Sprendimas Nr.24.03.2016 

 

     LLF taryba gavo KŠLA prašymą dėl lėšų skyrimo apmokėjimui už trenerių kursus. Taryba apsvarstė 

prašymą ir nusprendė: 

    1. Kadangi federacija nėra pilnai patenkinusi ankstesnių kitų klubų prašymų, KŠLA prašymo netenkinti. 

    2. Jūsų prašymas gali būti svarstomas tik patenkinus ankstesnius prašymus.  

     Už šį sprendimą balsavo visi tarybos nariai „netenkinti“ 

Tarybos pirmininkas           Gediminas Maksimavičius 


